



အိုလံပစ်ပွဲ?

မေးခွန်းမေးတယ်။ = အမေးကို ဖြေတယ်။

Law Giver Manifest အားဖြင့်

Welcome to the wonderful world of questions & answers

အိုလံပစ်သည် လူသားဆပ်ကပ်ဖျော်ဖြေမှုဖြစ်ပြီး Chain of Evil ၏ယဉ်ကျေးမှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ အိုလံပစ်ဂိမ်း(နေ့၊ ဆောင်း)အထက်တန်းစား၊ အကျင့်ပျက်သူ၊ ဖြန်းတီးသူ၊ မရိုးသားသူ များဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့သည် elitist ဖျော်ဖြေရေးများဖြစ်သည်။(၁ အောင်နိုင်သူ၊ အရိုးများစွာ)။ ရေတွင်းကိုဖျော်ဖြေရန် 'Shire' အတွက် ကြီးမားသောကြွေးမြီများဖန်တီးခြင်း။ အိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲကို ဖျက်သိမ်းပြီး IOC ကို ပိတ်လိုက်ပါ။(အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အိုလံပစ်ကော်မတီ)။

အိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲများသည် ချန်ပီယံ၊ သူရဲကောင်းများ၊ ရုပ်တုများ သို့မဟုတ် ရိုးလ်မော်ဒယ်များ မဟုတ်ပါ။ သူတို့သည် တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်သူ၊ လောဘကြီးသူ၊ ရပ်ရွာအတွက် ကပ်ပါးကောင်များဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့သည် ၎င်းတို့၏ ခန္ဓာကိုယ်ကို နှိပ်စက်ခြင်း၊ လေ့ကျင့်ခန်းလုပ်ခြင်း၊ တရားဝင် ဖြည့်စွက်စာများ အသုံးပြုခြင်းတို့ကို နှိပ်စက်သည်။ နောင်ဘဝတွင် ၎င်းတို့သည် ရပ်ရွာကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုစနစ်အတွက် ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးဖြစ်လာသည်။ ၎င်းတို့သည် လေ့ကျင့်ရေးနှင့် အိုလံပစ်နေရာများ၊ အခြေခံအဆောက်အအုံများ အတွက် ရှားပါးသော ရပ်ရွာအရင်းအမြစ်များကို ဖြန်းတီးကြသည်။ အိုလံပစ်ပွဲတော်အတွက် အသုံးပြုသော အစိုးရကို အစားထိုးပါ။

အိုလံပစ် ဖျော်ဖြေရေးသမားများသည် ငယ်ရွယ်ကြသည်။ ရလဒ်အနေဖြင့် လူငယ်များသည် ၎င်းတို့၏ ပုံမှန်လူမှုရေး ဆက်ဆံမှု၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာနှင့် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာများ ကြီးပြင်းလာမှုမှ လူယက်ခံရခြင်း ဖြစ်သည်။ ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်စွာ ဂရုစိုက်ဘဲ လေ့ကျင့်မှုကို အတင်းလုပ်ခိုင်းသည်။ အစာရှောင်ရန်၊ လွင့်ပစ်ရန်၊ တရားဝင်၊ တရားမဝင် ဖြည့်စွက်စာများကို အသုံးပြုပါ။ အောင်မြင်မှုဆိုတာ သူတို့အတွက် ဘာမဆို ပေးဆပ်ဖို့ပဲ ဆိုတာကို ဦးနှောက်ဆေးကြောထားရတယ်။ ရှုံးနိမ့်ခြင်းသည် ရွေးချယ်စရာတစ်ခုမဟုတ်ပါ။ ဤအရာကို ခွင့်ပြုသော သို့မဟုတ် ပံ့ပိုးပေးသော မိဘများသည် ဆိုးရွားသော၊ မသင့်လျော်သော မိဘများဖြစ်သည်။(ရှောင်၊ ရှက်၊ တရားစွဲ)။ဒါကို ခွင့်ပြုတဲ့ အစိုးရကို အစားထိုးပါ။

IOC သည် ၎င်းတို့၏ မောက်မာမှုတွင် ဘာသာစကား ၂ မျိုးသာ အသုံးပြု၍ စော်ကားသည်။ ၁ ဘုရားသခင်ဘာသာစကားမျိုးစုံနှင့် ဒေသိယစကားများကို နှစ်သက်သူ။ မိခင်ဘာသာစကားကို စော်ကားလိုက်တဲ့အခါ လူတစ်ယောက်ဟာ ချန်ပီယံဖြစ်နိုင်ပါ့မလား။ သူတို့ရဲ့ အမွေအနှစ်! သူတို့အသိုင်းအဝိုင်း၊ သူတို့မိသားစု၊ သူတို့ဟာ သူတို့ကိုယ်သူတို့ သစ္စာဖောက်လို့ ဂုဏ်မယူဘဲ သနားစရာ ဆင်ခြေတွေပေးတယ်။(အရှက်ကိုရှောင်)။

Tyrannies နှင့် ချမ်းသာသောနိုင်ငံများမှသာလျှင် အိုလံပစ်ပွဲတော်အတွက် အခြေခံအဆောက်အအုံများ ထောက်ပံ့ပေးနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ အိုလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ အဆောက်အအုံများနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်ရန်၊ ရပ်ရွာအရင်းအမြစ်များကို ဖြန်းတီးခြင်းနှင့် ရေရှည်အသိုင်းအဝိုင်းကို ဖန်တီးရန် လိုအပ်သည်။



အကြွေးအဆိုပါ Facilities များသည် စွမ်းအင်ဖြန်းတီးခြင်းနှင့် ညစ်ညမ်းစေပါသည်။ အဆိုပါ Facilities များကို အသုံးပြုပြီး ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းစရိတ် မြင့်မားပြီး အမှိုက်တန်ချိန်ကို ဖန်တီးပေးသည်။ ဤ Facilities များ တည်ဆောက်ခြင်းကို ရပ်လိုက်ပါ။ အိုးမဲ့အိမ်မဲ့၊ ရုန်းကန်နေရသော မိသားစုများ၊ သက်ကြီးရွယ်အိုများ အတွက် နေအိမ်များအဖြစ် ဖြိုချပြီး ပြန်လည်တည်ဆောက်ပါ။

ထိတ်လန့်စရာ ဘေးတိုက်ရိုးတစ်ခု ထည့်သွင်းထားပြီး ဤနေရာတွင် မသန်စွမ်းသူများ မသန်စွမ်းသူများကို လှောင်ပြောင်ထားသည်။မသန်စွမ်းအားကစားပြိုင်ပွဲသည် နေရာသီနှင့် ဆောင်းရာသီအိုလံပစ်ပွဲပြီးနောက် ကျင်းပသည့် လူ့ဆန်ကပ်ဖျော်ဖြေမှုဖြစ်သည်။

ရှေးယခင်က နယ်လှည့်ဆန်ကပ်ပွဲများတွင် မသန်စွမ်းသူများကို အတုအယောင်များအဖြစ် ပြသခဲ့သည်။ ယနေ့ မီဒီယာသည် မသန်စွမ်းသူများ၏ မသန်စွမ်းသူများ ဖျော်ဖြေမှုကို တင်ဆက်သည်။မသန်စွမ်းသူတွေက သူတို့ကိုယ်သူတို့ နှိမ်ချတယ်။ သူများတွေ ကိုယ့်ကိုကိုယ် အရှက်ခွဲပြီး ရယ်မောကြာတဲ့အခါ ကြည့်ရှုသူတွေ ပျော်ရွှင်မှုရကြပါတယ်။အများစုကတော့ မသန်စွမ်းသူတွေကို မကြည့်နိုင်ဘူး။ မသက်မသာ ခံစားရပြီး မကြာခဏ ပြန်တွေ့သည်။

ဂိမ်းများ၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ စွဲလမ်းမှုများအတွက် ဈေးကွက်ရှာဖွေခြင်းဖြစ်သည်အရက်၊ အကြွေစေ့များ၊ အဝတ်အထည်၊ အမှိုက်အစားအစာ၊ လောင်းကစား၊ ပစ္စည်းများဈေးဝယ်ခြင်း၊ ဆေးလိပ်သောက်ခြင်း၊ အရုပ်များ...လောင်းကစား၊ မူးယစ်ဆေးဝါး သုံးစွဲမှု၊ တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်သော အားကစားသမားများသည် လှည့်စားမှု၊

အားကစားသမားများ၊ အားကစားသမားများ(စွမ်းဆောင်ရည် လွှဲချော်မှုများ)အမျိုးသားရေးဝါဒသည် အိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲကို မောင်းနှင်သည်။လူမျိုးများသည် စွမ်းဆောင်မှု အတုအယောင်များကို ဖန်တီးရန် ငွေကြေးကို သုံးစွဲကြသည်။အိုလံပစ်ပွဲသည် နိုင်ငံတစ်ခု၏ စည်းစိမ်ဥစ္စာကို ယိုယွင်းပျက်စီးစေသည်။

လုပ်ရမယ်

အိုလံပစ်ဆင်းရဲမွဲတေမှ ပပျောက်ရန် လိုအပ်သော ရှားပါးသော အရင်းအမြစ်များကို ဖြန်းတီးခြင်း။ တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်တယ်။လောဘ ၊ အမြတ် ၊ လူဂုဏ်သိက္ခာကို စော်ကားခြင်း ၊ အိုလံပစ်ပွဲတော် ပြီးဆုံးသည် ။

အိုင်အိုစီအမျိုးသား အိုလံပစ် ကော်မတီများ၊ နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့ချုပ်များ ပိတ်ထားသည်။ ပိုင်ဆိုင်မှုတွေ သိမ်းတယ်။ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတွေကို တရားစွဲ၊ 3E1R7!

ပိတ်လိုက်အိုလံပစ်လေ့ကျင့်ရေးနဲ့ ပွဲကျင်းပမယ့်နေရာကို ဖြိုချလိုက်ပါ။Cluster အိမ်များအတွက် ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းကို ပြန်လည်အသုံးပြုပါ။(အိုးမဲ့အိမ်မဲ့၊ ငတ်မုတ်၊ ရုန်းကန်နေရ)၊ Shire ဆေးဘက်ဆိုင်ရာနှင့်ပညာရေးရုပ်ထွေးမှု၊ ခရိုင်ဆေးရုံနှင့်ပညာရေးရုပ်ထွေးမှု၊ ဈေးဥယျာဉ်များ!...ယခုလုပ်ပါ။

အားလုံးအားကစားသမားများအတွက် ရန်ပုံငွေ။အိုလံပစ်မှတ်တမ်းအားလုံးကို ဖျက်လိုက်ပါပြီ။ ဆုတံဆိပ်အားလုံးကို ပြန်လည်အသုံးပြုထားပါသည်။ အားကစားသမားများသည် roll model များမဟုတ်ပေ။အိုလံပစ် အားကစားသမားများကို ရှောင်ဖယ်ထားသည်။ သူတို့ရဲ့ မှတ်တမ်းတွေကို ဖျက်လိုက်ပါပြီ။

မိဘများOlympians များသည် စံနမူနာပြုများမဟုတ်ပဲ ရှောင်ဖယ်ခံရကြောင်း ၎င်းတို့၏ကလေးများအား ရှင်းပြရမည်ဖြစ်ပါသည်။Olympians များသည် စံနမူနာပြုမဟုတ်ပဲ ရှောင်ဖယ်ခံရကြောင်း ပညာတတ်များကို ရှင်းပြရမည်ဖြစ်ပါသည်။

အိုလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲကို ပံ့ပိုးပေးတဲ့ အစိုးရကို အစားထိုးလိုက်ပါတယ်။အိုလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲကို ပံ့ပိုးပေးသော သို့မဟုတ် ပံ့ပိုးပေးသော အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များသည် တာဝန်ယူမှု၊ 3E1R6!

စွဲလမ်းမှု၊အရက်၊ လောင်းကစား၊ အမှိုက်များ၊ ဈေးဝယ်ထွက်ခြင်း၊ ဆေးလိပ်သောက်ခြင်း၊ ကိရိယာတန်ဆာပလာများကို ရှောင်ပါ။**စွဲလမ်းသူများ၊ ပံ့ပိုးပေးသူများ၊ဒေါ်R7!**

လူစုလူဝေးအိုလံပစ်ပွဲတွေကို အားပေးတဲ့ မီဒီယာတွေ၊ တခြားလူစုလူဝေးပွဲတွေကို ရှောင်ဖယ်ထားတယ်။လူစုလူဝေးပွဲများ အားလုံးပြီးဆုံးသွားပါပြီ။**ဖြစ်မလား။ (ပြည်တွင်း အားကစား ဘဲဥများ အပါအဝင်)ရပ်ရွာအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော လိုအပ်ချက်များအတွက် ပိတ်ပြီး ပြန်သုံးကာ ဖြိုချလိုက်ပါ။**



လူစုလူဝေးပွဲများ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မှု ပြီးဆုံးသည်။ဤထုတ်လွှင့်မှုအမျိုးအစားမှာ အားပေးမှု၊ စွဲလမ်းမှု၊ ရပ်ရွာဆန်ကျင်ရေးအပြုအမူ၊ ရာဇဝတ်မှု၊ အကျင့်ပျက်မှု၊ ဖောက်ပြန်မှု၊ အကြမ်းဖက်မှု...ပြီးဆုံးသည်

ရပ်ရွာကြံ့ခိုင်ရေး အားကစားခန်းမ သို့မဟုတ် အားကစားအတွက် အသုံးမဝင်ပါ။Gym တွေကတော့ မှိန် သွားတယ်။ အားကစားလုပ်တာထက် ကြည့်တာကို အားပေးတယ်။ကြံ့ခိုင်မှုဆိုတာ သင်အိမ်မှာ သင်လုပ် နိုင်တဲ့အရာတစ်ခုပါ။ ကုမုပဏီလိုအပ်ပါက သင့်အနီးဆုံးအစိုးရကျောင်းတွင် အဖွဲ့လိုက်ပူးပေါင်းပါ။

ကပ်ရောဂါကာလအတွင်း ဖျော်ဖြေရေးကျင်းပခြင်းသည် အကျင့်ပျက်ခြစားမှုဖြစ်သည်။အိုလံပစ်ပွဲတော်နှင့် အခြားလူ အုပ်ကြီးတွင် ဖြန့်တီးသည့်ငွေများကို ရေငတ်ခြင်း၊ ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးခြင်း၊ အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ဖြစ်ခြင်းများကို အဆိုးသတ်ရန် လမ်းညွှန်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ အိုလံပစ်သမားများသည် တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်သော အထက်တန်းစား ကပ်ပါးကောင်များ ဖြစ်သည်။IOC နှင့် ၎င်း၏ဒေသခံလုပ်ငန်းခွဲများကို ပိတ်လိုက်ပါ။ ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာကို ဖြန့်တီးခြင်းအဆုံးသတ်ပါ။

